
Bestyrelsesmøde onsdag 11/11 – 2021 kl. 18.00  

Inviteret er: Mette, Marianne, Katrine, Andrew, Agnete, Christina, Hanne og Søren 

1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde er godkendt. 

2. Nyt fra Mette  

a. Olietank til opbevaring af diesel skal vi være opmærksom snart skal skiftes seneste til 

efterår. Ansv Mette. 

b. Til rengøring af Rytterstuen samt toiletter søges hjælp. Evt en pensionær som gerne vil 

have et nedslag i bokslejen mv. Ansv. Mette laver opslag. 

c. Farentina er ikke solgt men skal derfor sættes til salg. 

d. Uranus flytter og ny rideskolehest er indkøbt Baxter (Pony), dertil har vi fået en 3´Pony af 

familien Holck.   

e. Undersøger muligheden for installation af Solarium (Mette & Andrew) 

 

3. Nyt fra Marianne – certificeringer – fondsansøgninger 

a.  

4. Nyt fra kassereren 

a. Økonomien er fortsat fornuftig.  Vi forudser derfor at planerne om nyt kan iværksættes. 

5. Nyt fra formand 
a. 2 nye spring indkøbes da vi har modtaget 2 sponsorater. 
b. Julepyntning af klubben sættes i gang af Mette. 
c.  

6. Nyt fra Næstformanden 
a. Hegnet på sygefoldene er blevet dyre end først anslået - difference 18.000. Men vi har 

modtaget et nyt spring i sponsorat. Det betyder, at klubben må erlægge 27.000 for 
opsætningen af hegnet.  

b. Den resterende del af foldhegnet skal ligeledes renoveres. Vi afventer tilbud fra 
leverandøren. Derefter vil der blive truffet en beslutning om projektet skal iværksættes. 
Finansiering af dette projekt afklares ved næste bestyrelsesmøde. 

7. Nyt fra sekretæren  

8. Nyt fonden 

a. Indkøb af materialer til renovering af rideskolestalden iværksættes - Agnete spørger Benny 

om han vil være projektleder og stå for indkøb. 

b.  

9. Nyt fra Elevskolen 

a.  

10. Nyt fra oldboys  

a. Oldboys  

11. Evt 

Mobilmast på klubbens område skal drøftes på næste bestyrelsesmøde. Klubben vil modtage et 

årligt honorar for opsætningen.  


